

Bill C-20, An Act to amend the Income Tax Act to provide a tax credit in respect of mortgage interest and homeowner property tax, was again considered in Committee of the Whole and progress having been made and reported, the Committee obtained leave to consider it again at the next sitting of the House.

(Proceedings on Adjournment Motion)

At 10.01 o'clock p.m., the question "That this House do now adjourn" was deemed to have been proposed pursuant to Standing Order 40(1);

After debate, the question was deemed to have been adopted.

Changes in Committee Membership

Notice having been filed with the Clerk of the House pursuant to Standing Order 65(4) (b), membership of Committees was amended as follows:

Mr. Baldwin for Mr. Cooper on the Standing Committee on Justice and Legal Affairs.

Mr. Orlikow for Miss Jewett on the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

Mr. Waddell for Mr. Faour on the Standing Committee on Justice and Legal Affairs.

Mr. Orlikow for Mr. Robinson (Burnaby) on the Standing Committee on Public Accounts.

Mr. Nylander for Mr. Murta on the Standing Committee on Transport.

Returns and Reports Deposited with the Clerk of the House

The following papers having been deposited with the Clerk of the House were laid upon the Table pursuant to Standing Order 41(1), namely:

By Mr. Baker (Nepean—Carleton), a Member of the Queen's Privy Council,—Return to an Order of the House, dated December 5, 1979, for a copy of the *Report on the Compliance Audit of Selected Personnel Administration Positions* prepared by the Evaluation Program Group, October 1977, Treasury Board.—(Notice of Motion for the Production of Papers No. 5).—Sessional Paper No. 311-3/5.

Le Bill C-20, Loi modifiant la Loi de l'impôt sur le revenu afin d'accorder un crédit d'impôt à l'intérêt hypothécaire et à l'impôt foncier, est étudié de nouveau en Comité plénier et, après avoir fait rapport de l'état de la question, le Comité obtient la permission d'en reprendre l'étude à la prochaine séance de la Chambre.

(Délibérations sur la motion d'ajournement)

A 10 h. 01 du soir, la motion «Que la Chambre s'ajourne maintenant» est réputée présentée en conformité des dispositions du paragraphe (1) de l'article 40 du Règlement.

Après débat, cette motion est réputée agréée.

Modifications de la composition des comités

Avis ayant été communiqué au Greffier de la Chambre des communes suivant les dispositions de l'alinéa b) du paragraphe (4) de l'article 65 du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

M. Baldwin en remplacement de M. Cooper sur la liste des membres du Comité permanent de la justice et des questions juridiques.

M. Orlikow en remplacement de M^{lle} Jewett sur la liste des membres du Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

M. Waddell en remplacement de M. Faour sur la liste des membres du Comité permanent de la justice et des questions juridiques.

M. Orlikow en remplacement de M. Robinson (Burnaby) sur la liste des membres du Comité permanent des comptes publics.

M. Nylander en remplacement de M. Murta sur la liste des membres du Comité permanent des transports.

États et rapports déposés auprès du Greffier de la Chambre

Les documents suivants, remis au Greffier de la Chambre, sont déposés sur le Bureau de la Chambre, conformément aux dispositions du paragraphe (1) de l'article 41 du Règlement, savoir:

Par M. Baker (Nepean—Carleton), membre du Conseil privé de la Reine,—Réponse à un ordre de la Chambre, en date du 5 décembre 1979, demandant copie du rapport de vérification conforme de postes sélectionnés d'administration du personnel, préparé en octobre 1977 par le Groupe des programmes d'évaluation du Conseil du Trésor.—(Avis de motion portant production de documents n° 5).—Document parlementaire n° 311-3/5.